
 

  

 

 

 
 

 

Bon dia, 

  

Després de saber que alguns caçadors pregunten sobre les al·legacions a 
l’esborrany del Reglament d’Armes que estem demanant que enviïn firmades, ens 
agradaria donar més informació al respecte per si ajuda a clarificar el tema. 

  

La Real Federación Española de Caza (RFEC), concretament la seva unitat jurídica, 
és l’entitat que ha portat a terme les reunions sobre l’esborrany del nou Reglament 
d’Armes i posteriorment les al·legacions a aquest esborrany perquè és un 
Reglament d’àmbit estatal.  

  

A la seva pàgina web, els interessats trobaran diverses notícies al respecte i també 
l’esborrany del Reglament, per si el volen llegir, que també està a la nostra pàgina 
web: 

  

https://www.federcat.com/noticia.php?idn=2649&ida=2&la_rfec_formula_sus_aleg
aciones_al_borrador_del_reglamento_de_armas_e_insta_a_los_cazadores_a_prese
ntarlas_ante_la_icae 

  

En resum, s’havia acordat des del sector cinegètic i el sector armer amb la 
Intervención Central de Armas y Explosivos (ICAE) de la Guardia Civil que el 
Reglament es limitaria a una transposició de la directiva europea sobre la matèria 
però al publicar-se l’esborrany s’ha comprovat que no han respectat els acords i 
s’han afegit modificacions importants.  

  

Entre altres qüestions, es fixa un règim sancionador extensible a tot tipus d’armes 
reglamentades, no només de foc (afectant a propietaris de ganivets o armes de 
caça, tir o carabines d’aire comprimit), un enduriment que no té cap país europeu. 

  



Un altre dels canvis indica que als domicilis les escopetes necessitaran estar 
guardades sota clau, amb munició per separat, i els rifles en un armer certificat 
(que no és el mateix que homologat) sota les mesures que fixi la Direcció General 
de la Guardia Civil, les quals no s’especifiquen. A més a més, s’eliminen les 
subhastes d’armes i les armes d’aire comprimit passaran a estar registrades, el 
que suposa una càrrega administrativa per armers, empreses i Administració, i 
perjudica directament la cantera de caçadors que s’inicien amb armes d’aire 
comprimit. 

  

Adjunto alguns enllaços d’interès en relació a aquest tema: 

  

https://www.fecaza.com/sala-de-prensa-hemeroteca/hemeroteca/130-noticias-
generales/4394-el-gobierno-y-el-icae-revientan-el-borrador-del-reglamento-de-
armas-consensuado-con-rfec-y-sector-armero 

  

https://www.fecaza.com/sala-de-prensa-hemeroteca/hemeroteca/130-noticias-
generales/4397-la-rfec-prepara-una-estrategia-de-alegaciones-contra-el-borrador-
del-reglamento-de-armas 

  

https://www.fecaza.com/sala-de-prensa-hemeroteca/hemeroteca/130-noticias-
generales/4404-la-rfec-formula-sus-alegaciones-al-borrador-del-reglamento-de-
armas-e-insta-a-los-cazadores-a-presentarlas-ante-la-icae 

  

Esperem que us sigui útil i que serveixi per convèncer a tants caçadors com sigui 
possible perquè presentin les al·legacions.  

 


